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استان فارساستان فارس
کازرون

آغاز بیست و دومین دوره 
آموزش فراگیر بهورزی در شبکه 

بهداشت و درمان کازرون

 

 
 

کازرون  درمان  و  بهداشت  شبکه  بهداشتی  معاون  با حضور 
در  بهورزی  فراگیران  آموزش  دوره  دومین  و  بیست  آیین 

آموزشگاه بهورزی کازرون برگزار شد.
شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
»زهرا  آیین  این  در  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
عرصه  پیشگامان  عنوان  به  بهورزان  گفت:  طهماسبی« 
سلامت نقش مؤثری در ارتقای شاخص های بهداشتی جمعیت 

روستایی بر عهده دارند.
ارائه  مرحله  نخستین  بهداشت  آموزش  اینکه  بیان  با  او 
ارائه  با  بهورزان  افزود:  است،  اولیه  بهداشتی  مراقبت های 
تغییر  ضمن  می توانند  روستانشین  جمعیت  به  آموزش 
رفتارهای بهداشتی در آنها، میزان بروز بیماری های غیرواگیر 

را در جامعه کاهش دهند.
و  دانش  کسب  با  خواست  بهورزی  فراگیران  از  طهماسبی 
مهارت های لازم در طول دو سال دوره آموزشی، به عنوان 
ارائه دهنده سطوح اولیه خدمات بهداشتی در خدمت رسانی به 
مردم تلاش ورزند و کسب رضای پروردگار را در رأس همه 

فعالیت ها قرار دهند.
این آیین با حضور »مسعود شیبانی« مدیر و مربیان آموزشگاه 
بهورزی کازرون و 10 نفر از فراگیران بهورزی برگزار شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون
 خبر داد؛

آغاز برداشت یاقوت سرخ 
در کازرون

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: برداشت انار 
از سطح 1800 هکتار از باغ های کازرون آغاز شد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، حمید 
رشیدی با اعلام اینکه پیش بینی می شود امسال 72 هزار تن 
انار از باغ های این شهرستان برداشت می شود، تصریح کرد: 
میانگین عملکرد باغات انار در کازرون 40 تن در هر هکتار 

است.
سازگاری  که  است  محصولاتی  جمله  از  انار  وی؛  گفته  به 
کامل با شرایط آب و هوایی کازرون دارد و برداشت این 

محصول تا پایان مهر ماه ادامه دارد.
به  توجه  با  کازرون  شهرستان  اینکه  بر  تأکید  با  رشیدی 
موقعیت خاص جغرافیایی و آب و هوایی سومین قطب تولید 
این  انار  محصول  عمده  افزود:  است،  فارس  استان  در  انار 

شهرستان در منطقه شاپور تولید می شود.
این مقام مسئول با اشاره به اینکه کرم گلوگاه یک آفت مهم 
کرد:  ابراز  است،  کازرون  شهرستان  در  انار  محصول  برای 
رعایت مسائل بهداشتی و دفع درست ضایعات انار از سطح 
باغ ها، استفاده از دستگاه پرچم زدا و نصب تله های فرمونی و 
نوری در زمان مناسب مهمترین راه های پیشگیری از توسعه 

این آفت است.
نیریز

برگزاری تکریم و معارفه روسای سابق و جدید 
اداره اوقاف و امور خیریه نی ریز

فرماندار نی ریز : فرهنگ 
موقوفه خواری باید به فرهنگ 

موقوفه داری تبدیل شود
 

معارفه  و  تکریم  آیین  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان  نی ریز، با حضور 
مراد هدایت فرماندار، دکتر طهماسبی نماینده مردم در مجلس 
شورای اسلامی و دکتر صفری معاون مدیریت پشتیبانی اداره 
کل اوقاف فارس در محل فرمانداری این شهرستان برگزار 

شد.
در آیین این مراسم، فرماندار نی ریز طی سخنانی اظهار داشت: 
در  و حساس  خطیر  رسالتی  خیریه  امور  و  اوقاف  مسئولان 
نیاز است در این زمینه برنامه ریزی  حفظ موقوفات دارند و 

اساسی انجام شود.
وی با اشاره به اینکه باید از ظرفیت بقاع متبرکه شهرستان 
در جذب خیران اقدام نمود، گفت: خوشبختانه فرهنگ وقف 
در شهرستان نی ریز بسیار خوب جا افتاده و نیاز است برای 
راهبردی  و  اساسی  اقدامات  فرهنگ  این  کردن  همه جانبه 

انجام شود.
فرماندار نی ریز با تأکید بر اینکه اجرای برنامه های فرهنگی و  
قرآنی در رأس فعالیت های سازمان اوقاف قرار دارد، اظهار 
رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  راستای  در  باید  همگی  کرد: 
در راستای تبدیل بقاع متبرکه به قطب فرهنگی تلاش کنیم.

وی با بیان اینکه بقاع متبرکه و موقوفات تنها متعلق به اوقاف 
نیست، خاطرنشان کرد: نهادینه کردن امور قرآنی، خدمت به 
امامزادگان و اداره موقوفات از مهم ترین وظایف این سازمان 
به شمار می رود لذا  باید پیگیری و تلاش کرد تا با توسعه 
فرهنگ وقف، فرهنگ موقوفه خواری را به فرهنگ موقوفه 

داری تبدیل کرد.
در پایان این مراسم  طی حکمی  سید سعید حسینی به عنوان 
رئیس جدید اوقاف و امور خیریه  نی ریز معرفی و از زحمات  

سجاد شبان مدیر سابق اوقاف این شهرستان قدردانی شد.
شایان ذکر است سجاد شبان که از شهروندان نی ریزی است، 

به عنوان رئیس اداره اوقاف شهرستان داراب منصوب شد.
دارای  و  سپیدان  شهرستان  متولد  حسینی  سعید   سید 
28 سال سابقه کار در اداره اوقاف است. وی در این مدت 
مسئولیت هایی از جمله  ریاست اداره اوقاف شهرستان سپیدان 
به مدت 9 سال و کارشناس اداره کل اوقاف فارس ره مدت 

سه سال را در کارنامه  کاری خود دارد.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز 

هشدار داد؛

هرگونه خرید و فروش زمین های 
کشاورزی بدون کسب مجوز از جهاد 

کشاورزی پیگرد قانونی دارد
اساس  بر  گفت:  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
باغ ها«؛  و  زراعی  اراضی  »قانون حفظ کاربری  نص صریح 
هرگونه فروش، افراز، تفکیک و ساخت وساز در زمین های 
کشاورزی )حتی دارای اسناد رسمی( بدون موافقت و کسب 
پیگرد  و  است  ممنوع  کشاورزی  جهاد  از  لازم  مجوزهای 

قانونی دارد.
 به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
اظهار  بصیری  علیرضا  نی ریز،  شهرستان  کشاورزی  جهاد 
فروش  قصد  به  شهرستان  املاک  بنگاه های  اخیراً  کرد: 
»تاجویه«  به  موسوم  منطقه  در  واقع  کشاورزی  زمین های 
معاملات غیرقانونی متعددی انجام داده اند که کاملًا مغایر با 
و  بوده  فنی  نصاب  حد  کمترین  دارای  و  موجود  مقررات 

بنابراین وفق قوانین مربوط این معاملات باطل است.
وی تصریح کرد: بر همین اساس و در هفته گذشته با دستور 
مقام قضایی چندین مورد »ساخت وساز غیرمجاز توأم با خرد 

شدن اراضی کشاورزی« شناسایی و تخریب شد.
بصیری تأکید کرد: در این خصوص قطعاً پیگیری و برخورد 
قانونی با فروشنده خاطی و بنگاه های تنظیم کننده مبایعه نامه 

صورت خواهد گرفت.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز به شهروندان توصیه 
کرد: برای پیشگیری از هرگونه سوءاستفاده احتمالی و وقوع 
و  مذکور  منطقه  در  غیرقانونی،  معاملات  این گونه  از  جرم؛ 
معامله ای  چنانچه  و  کرده  خودداری  جدا  مشابه  نقاط  سایر 
صورت گرفته است فوراً نسبت به فسخ آن اقدام کنند تا بیش 

از این متضرر نشوند.

استان بوشهراستان بوشهر
رئیس شورای شهر بوشهر خبر داد؛

کسری بودجه ۱۴۲ میلیاردی 
شهرداری بوشهر در سال ۱۴۰۰

میلیارد   ۱۴۲ بودجه  کسری  از  بوشهر  شهر  شورای  رئیس 
تومانی در بودجه سال جاری شهرداری خبر داد.

 به گزارش خبرگزاری فارس از بوشهر، جعفر پورکبگانی در 
نطق پیش از دستور خود در  شانزدهمین جلسه علنی شورای 
شهر بوشهر اظهار داشت: با توجه اینکه در بودجه شهرداری 
مبلغ ۱۰۰ میلیارد تومان وام دیده شده با توجه تجربه شهرداری 
مسافربری  ترمینال  مورد  در  وام  اخذ  در  در سنوات گذشته 
که منجر به جرائم سنگین دیرکرد عدم پرداخت اقساط شد 

گرفتن این وام به صلاح و صرفه شهرداری نیست. 
به  توجه  با  افزود:  ادامه  در  بوشهر  شهر  شورای  رئیس 
مقدس  دفاع  هفته  از  که  حسابی  جایزه خوش  اعمال  اینکه 
خواهیم داشت منجر به کاهش ۴۰ میلیارد تومانی درآمدهای 

شهرداری خواهد شد باید به دنبال منابع درآمدی برای جبران 
این کسری بودجه باشیم.

وی خاطرنشان کرد: احتمال می دهیم که با فروکش کردن 
کرونا در نوروز سال آینده با  حجم گسترده مسافر نوروزی 
از   آمادگی  برای  برنامه ریزی  حالا  از  باید  که  باشیم  مواجه 
باید   شهر  در  نیاز  مورد  خدمات  و  داشته  مسافران  استقبال 
فراهم شود که  این هم بار مالی زیادی برای شهرداری در 
کنار  پرداختی های آخر سال خواهد داشت که قطعاً ضرورت 
دارد برنامه ریزی صحیحی در هزینه کرد بودجه و پیگیری 

وصول مطالبات داشته باشیم.
دیر

مسئول اورژانس ۱۱۵ شهرستان دیر:

اورژانس دیر ۱۵ نیرو کم دارد
مسئول اورژانس ۱۱۵ شهرستان دیر گفت: نسبت به استاندارد، 

۱۵ نیرو کمبود داریم که با اضافه کاری جبران می شود.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  استان های  گروه  گزارش  به 
شهرستان   ۱۱۵ اورژانس  مسئول  ناظمیان پور  حسین  بوشهر، 
اورژانس  پایگاه  هر  استاندارد  طبق  اینکه  به  اشاره  با   دیر 
نیرو   ۱۵ استاندارد،  به  نسبت  کرد:  بیان  دارد،  نیاز  نیرو   ۹

کمبود داریم که با اضافه کاری جبران می شود.
پایگاه  دائم  تعطیلی  نیرو   کمبود  وجود  با  داد:  ادامه  او 
ممکن  نداشته ایم.  دیر  شهرستان  در  پزشکی  فوریت های 
این حالت  در  تعطیل شود که  موقت  به طور  پایگاهی  است 
مناسب، خللی در  با پوشش  است که  این  بر  تمام تلاشمان 

خدمت رسانی اتفاق نیفتد.
مسئول اورژانس ۱۱۵ شهرستان دیر افزود: علت عمده تعطیلی 
مربوط   ۱۹ کووید  بیماری  به  همکاران  ابتلای  به  موقت 

می شود که اجتناب ناپذیر است و قابل پیش بینی نیست.
کرونا  ویروس  شیوع  ابتدای  از  کرد:  عنوان  ناظمیان پور 
پزشکی  فوریت های  پایگاه  نیروهای  از  نفر   ۲۱ تاکنون 

شهرستان دیر به این بیماری مبتلا شده اند.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
دشتمیناب

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان:

کانال های آبیاری روباز 
دشت میناب با لوله  جایگزین 

می شوند

 
در  گفت:  هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
راستای جلوگیری از بروز خسارت های جبران ناپذیر ناشی از 
کانال های روباز شبکه های آبیاری دشت میناب، این کانال ها 

با لوله GRP جایگزین می شوند.
کانال های  کرد:  اظهار  عیدانی  جمشید  ایلنا،  گزارش  به 
شبکه آبیاری دشت میناب از نوع روباز هستند و هر ساله با 

چالش های متنوعی روبروست.
وی عنوان کرد: با توجه به قدمت این کانال ها می توان گفت 
سازها  و  ساخت  در  آبیاری  کانال های  حریم  آینده  در  که 
رعایت نشده است و با گذشت زمان مراکز جمعیتی در کنار 

کانال ها گسترش یافت.
به  اشاره  با  هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل 
هرمزگان  منطقه ای  آب  شرکت  توسط  شده  انجام  اقدامات 
برای جلوگیری از بروز خسارات جبران ناپذیر، تصریح کرد: 
تبدیل کانال های آبیاری با لوله های سربسته در دستور کار 

قرار دارد.

قشم
نماینده مردم بندرعباس، قشم و ابوموسی:

مشکلات محیط زیستی پل 
خلیج فارس قشم بهانه جویی بود

اسلامی  شورای  مجلس  در  هرمزگان  استان  مردم  نماینده 
گفت: دولت باید مسئله مگا پروژه پل خلیج فارس را تعیین 
تکلیف کند و موضوعات مربوط به محیط زیست این پروژه 

بهانه جویی دولت قبل بود.
در   تسنیم  خبرنگار  با  گفت وگو  در  تازیانی  آشوری  محمد 
و  و کوچک  بزرگ  پروژه ای چه  هر  داشت:  اظهار   ، قشم 
یا مگا پروژه باید مطالعات زیست محیطی آن انجام شود اما 
چرا مسئولان محیط زیست پیش از اجرای این طرح عظیم از 
مشکلات محیط زیستی آن سخن نگفته بودند و  دراین باره 
بعد از شروع کار و هزینه های هنگفتی که انجام شد اعتراض 

کردند.
وی با تأکید بر اینکه به نظر من این اعتراضات جز بهانه جویی 
دولت قبل چیز دیگری نبود، افزود: در زمینه ارتباط قشم با 
سرزمین اصلی دو گزینه داشتیم یکی احداث پل و دیگری 
شده،  انجام  بررسی های  با  که  بود  زیردریایی  تونل  ایجاد 

موضوع ساخت پل در اولویت قرار گرفت.
بندر  و  حاجی آباد  ابوموسی،  قشم،  بندرعباس،  مردم  نماینده 
خمیر در مجلس شورای اسلامی بیان داشت: متأسفانه یکی از 
مشکلات ما به ضعف و بحران تصمیم گیری در مورد ادامه 
اجرای این پروژه مربوط می شود که منجر به نیمه تمام ماندن 

آن شده است.
وی گفت: پل خلیج فارس به عنوان یک مگا پروژه از دولت 
نهم شروع شد و در دولت یازده و دوازده با کمی پیشرفت 
و  مالی  منابع  محدودیت  همچون  مشکلاتی  که  بود  همراه 
نداشتن باور به انجام این پروژه منجر به ناتمام ماندن آن شد.
آشوری تازیانی با تأکید بر اینکه بحث تحریم ها هم در ناتمام 
ماندن این پروژه ملی تأثیرگذار بود، افزود: مجمع نمایندگان 
شهرسازی  و  راه  جدید  وزیر  با  دیدار  در  هرمزگان  استان 
قاسمی  این پروژه مهم مطرح شد و رستم  به  مسائل مربوط 
قول داد که این پروژه را برای چرخه مناسب با هدف رفاه 

مردم، امنیت تردد با جدیت پیگیری کند.
تعیین  زودتر  هرچه  پل  و  لافت  بنادر  و  خلیج فارس  پل 

تکلیف شود
منصور آرامی دیگر نماینده مردم استان هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی هم، در این گفت وگو اظهار داشت: مسئله پل 
خلیج فارس باید هرچه زودتر تعیین تکلیف شود چون حدود 
300 میلیارد تومان در این پروژه هزینه شده که در حال از 

بین رفتن است.
بیشتر  جذب  به  می تواند  طرح  این  انجام  داد:  ادامه  وی 
این  در  اجتماعی  عدالت  توسعه  و  قشم  در  سرمایه گذاری 

منطقه منجر شود.
این نماینده مردم قشم همچنین یادآور شد: اداره بندر لافت و 
پل هم باید هرچه زودتر تعیین تکلیف شود که توسط سازمان 
از  تا  اداره شود  بنادر و کشتیرانی  یا سازمان  منطقه آزاد و 

شرایط نامناسب کنونی خارج شود.
از  نیستند و  استاندارد  به هیچ وجه  بندر  این دو  به گفته وی، 
تکلیف  تعیین  را  موضوع  این  داریم  انتظار  سیزدهم  دولت 
کند تا از این دو بندر مهم بشود به نحو شایسته بتوان از آن 

بهره برداری کرد.
کار  را  قشم  جنوبی  ساحل  بزرگراه  پروژه  همچنین  آرامی 
جاده ای  تردد  سلامت  موجب  که  برشمرد  بزرگی  بسیار 
این طرح و پروژه های  برای  از سازمان منطقه آزاد  می شود 

مختلف دیگری که اجرا کرده است، تشکر نمود.
هنگام  و  قشم، لارک  جزیره  سه  از  متشکل  قشم  شهرستان 

با حدود 150 هزار نفر جمعیت در جنوب ایران قرار دارد.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

شادگان
مدیر گروه سلامت محیط علوم پزشکی آبادان:

»عادی شدن« اختلاط 
آب و فاضلاب بسیار بد است

 
 

 
 

بهداشت دانشگاه  مدیر گروه سلامت محیط و کار معاونت 
باقیمانده  »کلر  عبارت  گفتن  گفت:  آبادان  پزشکی  علوم 
صفر« در استان خوزستان عادی شده است در حالی که اگر 

این مسئله در استان دیگری مطرح شود، قابل باور نیست.
جعفر ربیحاوی در جلسه کمیته آب و فاضلاب و التور که در 
استانداری خوزستان برگزار شد، درخصوص مشکلات آب و 
فاضلاب شادگان اظهار کرد: کدورت بالای آب با میانگین 
و  انتقال  خطوط  در  گسترده  شکستگی   ،NTU  ۱۰ متوسط 
در  آب  مکرر  قطعی  روستایی،  و  شهری  آب  توزیع  شبکه 
برخی نقاط، کلر باقیمانده صفر و آلودگی میکروبی در برخی 
نقاط، انشعابات غیرمجاز و شوری آب معضلات بخش آب 

شهری و روستایی شادگان هستند.
این مشکلات  باید یک جایی  افزود:  ایسنا، وی  به گزارش 
حل شود. اینکه عنوان می شود سکونت در نقطه ای غیرمجاز 
نمی شود  مربوط  بهداشت  به  ندارد،  نقشه شهرسازی  یا  است 
دهد،  رخ  این خصوص  در  بهداشتی  مشکل  اولین  اگر  زیرا 
است در حالی  بهداشت  باید جواب دهد  نخستین کسی که 
که در هر جلسه این صحبت ها در مورد مشکلات بهداشتی 

مطرح می شود.
ربیحاوی بیان کرد: گفتن عبارت »کلر باقیمانده صفر« در 
استان خوزستان عادی شده است در حالی که اگر این مساله 
در استان دیگری مطرح شود، قابل باور نیست. عادی شدن 

مسئله اختلاط آب و فاضلاب نیز بسیار بد است.
در  شادگان  فاضلاب  و  آب  تأسیسات  وضعیت  گفت:  وی 
وضعیت  نیز  آفریقا  در  حتی  و  دارد  قرار  حالت  بدترین 
معاونت  کار  و  محیط  سلامت  گروه  نیست.مدیر  این گونه 
سرریز  به  اشاره  با  آبادان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت 
همیشگی فاضلاب در شادگان، بیان کرد: در یک بازه زمانی 
مسئله ای بابت تأمین ۱۰ میلیون تومان برای انجام یک پروژه 
مطرح بود که شرکت آب و فاضلاب شادگان می گفت توان 

تأمین این مبلغ را ندارد.
وی تصریح کرد: وضعیت موجود اصلًا خوب نیست و اگر 

مشکلی رخ نمی دهد، لطف خدا است.

خرمشهر 
فرماندار ویژه خرمشهر بیان کرد:

بهره وری پایین و هزینه  بالا 
به یک آفت تبدیل شده است

فرماندار ویژه خرمشهر گفت: دولت تمام تلاش خود را به 
کار خواهد بست تا زمینه ایجاد اشتغال پایدار به ویژه برای 

کارآفرینان و سرمایه گذاران فراهم شود.
در  حیدری  محمد  خرمشهر،  از  برنا  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه شورای اشتغال شهرستان خرمشهر با بیان اینکه جذب 
اظهار  است  مهم  بسیار  سرمایه گذاران  کنار  در  کارآفرینان 
در  آفت  یک  بالا  هزینه  و  پایین  بهره وری  متأسفانه  کرد: 

خرمشهر و کشور شده است.
او با اشاره به سفر اخیر استاندار خوزستان به خرمشهر گفت: 
با توجه به شرایط جدید که استاندار ویژه از اختیارهای تام 
برخوردار است و به تبع آن در سفر او به خرمشهر، به مساله 
اشتغال، رفع موانع تولید و فعال کردن حوزه اقتصادی تأکید 

ویژه شد.
در  کارآفرینی  طرح های  افزود:  خرمشهر  ویژه  فرماندار 
دنیای  و  مجازی  فضای  حوزه  ویژه  به  گوناگون  حوزه های 
سرمایه گذاری  هزینه  و  بالا  آن  سودآوری  که  الکترونیک 

پایینی دارد، باید مورد توجه قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در خرمشهر بیان کرد: دولت تمام تلاش 
خود را به کار خواهد بست تا زمینه ایجاد اشتغال پایدار به 

ویژه برای کارآفرینان و سرمایه گذاران فراهم شود.
بیان  اقتصادی  رونق  را  دولت  مأموریت  مهم ترین  حیدری 
کرد و ادامه داد: شهرستان های مرزی نقش اساسی در برون 

رفت کشور از این تنگناهای اقتصادی ایفا می کنند.
موقعیت  با  شهرستان های  از  خرمشهر  اینکه  بیان  با  او 
استراتژیک است که دولت به آن نظر ویژه ای دارد، اضافه 
کرد: این شهرستان به لحاظ موقعیت جغرافیایی و همجواری 
با کشور عراق از ظرفیت هایی همچون بندر، گمرک، منطقه 
لذا  است  برخوردار  شلمچه  بین المللی  پایانه  و  )اروند(  آزاد 
آزاد  منطقه  قانون  باید  منطقه  اقتصاد  کردن  متحول  برای 
انجام  درستی  به  اروند  آزاد  منطقه  قانون  اما  کنیم،  اجرا  را 

نمی شود.
اینکه  به  شاره  ابا  خرمشهر  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
استاندار خوزستان در سفر خود به آبادان و خرمشهر دستور 
داد تمام لنج ها کالاهای خود را وارد منطقه آزاد اروند نمایند، 
در شهرستان خرمشهر  ملوانی  مجوز کالاهای  تصریح کرد: 
برای یک سال صادر شده و طبق قانون این کالاها در سراسر 
خوزستان قابل عرضه است و هیچ نهاد و ارگانی حق تعرض 
به این کالا را ندارد و این ظرفیت بزرگی برای اشتغالزایی 

است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرکل نوسازی کهگیلویه و بویراحمد:

بیش از هزار کلاس درس 
در کهگیلویه و بویراحمد 

نیازمند بهسازی است
 
 

 

و  کهگیلویه  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
به  نیاز  درس  کلاس   ۷۶۲ استان  این  در  گفت:  بویراحمد 
باید  نیز تخریبی است که  مقاوم سازی و ۳۹۶ کلاس درس 

بازسازی شود.
پیروز کرمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
سرانه دانش آموزی در مدارس  کهگیلویه و بویراحمد 8/2 
درصد بوده که نسبت به متوسط کشور که تقریباً 5/2 است 

سرانه آموزشی نسبتاً خوبی را در استان داریم.
وی پیرامون وضعیت ساخت مدارس طی ۲ سال اخیر اظهار 
سازمان  توسط  درس  کلاس   ۱۷۴ گذشته  سال  در  داشت:  
و  آموزش  تحویل  بویراحمد  و  کهگیلویه  مدارس  نوسازی 
پرورش استان داده شد و در ۶ ماهه نخست امسال نیز تا اوایل 
آبان ماه ۱۱۰ کلاس درس  دیگر را آماده و تحویل آموزش 

و پرورش خواهیم داد.
افتتاح  نوسازی  اداره  که  مدارسی  این  داشت:  ابراز  کرمی 
نموده و در  مهیا   به طور کامل  را  تجهیزات آن ها  می کند 

اختیار آموزش و پرورش قرار می دهد.
وی تأکید کرد: استانداردسازی وسایل گرمایشی  ۱۰ هزار 
مترمربع در مدارس،  ایزوگام ۴۱ هزار  و ۳۷ کلاس درس، 
است  کارهایی  جمله  از  بهداشتی  سرویس  چشمه   ۸۰ ایجاد 
که در نیمه  دوم سال ۹۹ تاکنون برای دانش آموزان استان 
مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  است.مدیرکل  شده  انجام 
کهگیلویه و بویراحمد ادامه داد: سال جاری ۱۱ میلیارد تومان 
دریافت شده که کارهای  نوسازی کشور  سازمان  از  اعتبار 
که  مدارسی  در  بهداشتی  احداث سرویس های  برای  مناقصه 

فاقد سرویس بهداشتی اند، در دست انجام است.

یک پایگاه اورژانس جاده ای 115 در روستای قیام از توابع شهرستان لنده 
با حضور مسئولان استانی و محلی افتتاح شد.

مدیریت  و  بیمارستانی  پیش  اورژانس  رئیس  نژاد،  وحدت  جهانبخش 
تقویت  گفت:  مراسم  این  در  یاسوج  پزشکی  علوم  دانشگاه  حوادث 
توجه  با  اورژانس ۱۱۵  پایگاه های  و ساخت  بیمارستانی  پیش  اورژانس 
لذا طبق طرح ششم  بوده،  اهمیت  حائز  بسیار  استان  بودن  به حادثه خیز 
توسعه کشوری درخصوص راه اندازی و افتتاح پایگاه های اورژانس ۱۱۵ 

در سراسر کشور،  پایگاه اورژانس جاده ای قیام آل طیب افتتاح گردید. 
وی افزود: ارتقای خدمات و فوریت های پیش بیمارستانی، به موقع رساندن 
مصدومان و حادثه دیدگان به مراکز بهداشتی و درمانی و همچنین کاهش 

چشمگیر آمار مرگ و میر از اهداف اصلی راه اندازی این پایگاه است.
به گزارش ایسنا، وحدت نژاد بیان کرد: شهرستان لنده با جمعیتی  بالغ بر 
۲۳ هزار نفر، با افتتاح این پایگاه دارای دو پایگاه اورژانس ۱۱۵ شهری 

و جاده ای است.

افتتاح یک پایگاه اورژانس جاده ای در شهرستان لنده


